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Terjék Levente másodéves katonai vezető szakos honvéd tisztjelölt vagyok, tanulmányaimat 

lövész specializáción szeretném folytatni. Jelenleg az első évfolyamban rajparancsnoki 

beosztást töltök be.  

Az elmúlt időszakban több sportversenyen és rendezvényen vettem részt, köztük olyanon is, 

amit a kari HÖK szervezett, akiknek tevékenységéről a véleményem pozitív.  

Azért szeretnék a Hallgatói Önkormányzat tagja lenni, mert szabad időmmel és ötleteimmel 

szeretnék hozzájárulni különböző sport és hallgatói rendezvények szervezésében, illetve 

szabadidős programok szervezésével erősíteni a kapcsolatot a hallgatótársak és évfolyamok 

között. Emellett szeretném megismerni jobban a kari HÖK munkáját és fejleszteni a 

kapcsolatát a hallgatókkal.  

Megválasztásom esetén 2 területre, a sport és szakmai-tudományos területre szeretnék több 

hangsúlyt fektetni. Olyan sport rendezvényeket szeretnék szervezni, amik harcszerűek (pl: 

Combat Fitness Challenge) és lehetőséget biztosítanak mindenkinek megismerni a fizikai és 

mentális határait, emellett fejleszteni a csapatmunkát. Célom még egyéb közelharc és 

speciális lövészeti szervezetekkel a jó kapcsolat kialakítása és szemináriumok, bemutatók 

szervezése. A szakmai-tudományos területen elsődlegesen olyan előadásokat szeretnék 

szervezni, ahol a hallgatótársak jobban megismerhetik a Magyar Honvédség alakulatait és 

különleges beosztásait, ezzel segítve a specializációválasztást. Emellett szeretnék segíteni 

főleg az alsóbb éveseknek tanulmányaikban fakultációk szervezésével és mentorálással. 
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